
PROTOKÓŁ NR 0002/XXIV/2020
XXIV SESJA VI KADENCJI RADY POWIATU SUSKIEGO

Z DNIA 30 GRUDNIA 2020 ROKU

Stan: 21 Radnych

Obecnych: 19 Radnych

Nieobecnych: 2 Radnych

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu)

Ad 1

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad

O godzinie  10:00  Wiceprzewodnicząca Rady  Powiatu  Suskiego  Pani  Cz.  Madoń otworzyła
obrady XXIV Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego. Powitała radnych oraz przybyłych gości,
po  czym stwierdziła,  iż  zgodnie   z  listą  obecności  w  posiedzeniu  uczestniczy  19  radnych,  co
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ad 2

Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, iż do tej pory nie wpłynął wniosek o zmianę porządku
obrad sesji  wobec czego Wiceprzewodnicząca  Rady odczytała  porządek obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad, ew. zmiany.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego.
4. Złożenie ślubowania przed objęciem mandatu radnego.
5. Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady.
6. Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego - przedstawienie wniosków.
7. Interpelacje i zapytania Radnych.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2020 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Suskiego.
10. Podjęcie  uchwały w sprawie  ustalenia  rozkładu godzin  pracy i  harmonogramu dyżurów

całodobowych aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu suskiego na rok 2021. 
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  opłat  za  usuwanie  pojazdu  z  drogi

i  przechowywanie  na  parkingu  strzeżonym  oraz  wysokości  kosztów  w  przypadku
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady
Powiatu Suskiego na 2021 rok.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Suskiego na 2021 rok. 
14. Wolne wnioski.
15. Zakończenie Sesji.
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Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad 3

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu Suskiego

W  związku  z  brakiem  uwag,  Wiceprzewodnicząca Rady  poddała  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu z XXIII Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego.

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła protokół z XXIII Sesji VI Kadencji Rady Powiatu Suskiego.

Ad 4

Złożenie ślubowania przed objęciem mandatu radnego.

Wiceprzewodnicząca  Rady Cz.  Madoń poinformowała,  iż  Komisarz  Wyborczy wskazał  Pana
Jana Banasia, który po złożeniu ślubowania uzupełni skład Rady Powiatu Suskiego.

Wiceprzewodnicząca Rady Cz. Madoń odczytała rotę ślubowania i przyjęła ślubowanie Radnego
Jana Banasia oraz powitała w gronie radnych powiatu suskiego. 

Ad 5

Informacja Starosty o pracach Zarządu i realizacji uchwał Rady.

Starosta  J.  Bałos  przedstawił  sprawozdanie  z  prac  Zarządu  i  realizacji  uchwał  Rady Powiatu
Suskiego  za  okres  sprawozdawczy od  3  grudnia  do  29  grudnia  2020 roku.  Starosta  J.  Bałos
poprosił o głos obecnego na sali Pana Andrzeja Pająka Senatora Rzeczypospolitej Polskiej.

Pan  Andrzej  Pająk  Senator  Rzeczypospolitej  Polskiej w  swej  wypowiedzi  odniósł  się  do
ciągłości pracy Rady Powiatu Suskiego na przestrzeni wszystkich kadencji.
(  Transmisja  z  sesji  znajduje  się  na  stronie  internetowej  https://powiatsuski.sesja.pl -  wejście
poprzez zakładkę Archiwum Nagrań – XXIV Sesja Rady Powiatu Suskiego, 30 grudnia 2020 roku –
13:00 minuta   nagrania – wypowiedz Senatora Rzeczypospolitej Polskiej Pana A. Pająka )

Starosta  J.  Bałos po  wystąpieniu  Senatora  Rzeczypospolitej  Polskiej  dodatkowo  przekazał
dokładne  informacje  na  temat  sytuacji  epidemiologicznej  w  powiecie  suskim  oraz  sytuacji
związanej ze szczepieniami przeciwko COVID-19.
Ponadto  Starosta  podsumował  pracę  Rady  Powiatu  Suskiego  oraz  Zarządu  Powiatu  Suskiego
w roku 2020. 
(  Transmisja  z  sesji  znajduje  się  na  stronie  internetowej  https://powiatsuski.sesja.pl -  wejście
poprzez zakładkę Archiwum Nagrań – XXIV Sesja Rady Powiatu Suskiego, 30 grudnia 2020 roku –
22:00 minuta nagrania – wypowiedz Starosty J. Bałosa )
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Kolejno Wicestarosta Z. Hutniczak podsumował działania Rady Powiatu Suskiego oraz Zarządu
Powiatu Suskiego w zakresie oświaty na terenie powiatu suskiego. 
(  Transmisja  z  sesji  znajduje  się  na  stronie  internetowej  https://powiatsuski.sesja.pl -  wejście
poprzez zakładkę Archiwum Nagrań – XXIV Sesja Rady Powiatu Suskiego, 30 grudnia 2020 roku –
40:15 minuta nagrania – wypowiedz Wicestarosty Z. Hutniczaka )

Starosta J. Bałos poinformował, iż na życzenie radnych na obrady został zaproszony Pan Tomasz
Głuszek Dyrektor Krytej Pływalni w Suchej Beskidzkiej w celu zaprezentowania swojej osoby. 

Pan T. Głuszek poinformował, iż jest byłym pracownikiem Krytej Pływalni w Suchej Beskidzkiej
i pracował tam niemalże od początku działania jednostki na stanowisku Kierownika Technicznego
zatem funkcjonowanie ww. jednostki nie jest mu obce. Pan T. Głuszek dokładnie zaprezentował
swoją osobę i predyspozycje do pracy na wskazanym stanowisku oraz ewentualne plany związane z
funkcjonowaniem Krytej Pływalni w Suchej Beskidzkiej.

Dodatkowo  Starosta J. Bałos  przekazał dokładne informacje na temat scaleń we Wsi Łętownia
i Wysoka.

Radny S. Pudo odnosząc się do wszystkich przekazanych informacji zwrócił uwagę na fakt, iż
skoro zostały dziś przekazane wszystkie dane co zostało w 2020 roku zrobione, co zatem będzie
przedstawione w sprawozdaniu z realizacji Budżetu Powiatu Suskiego za 2020 rok?
Ponadto  zapytał  czy  zostanie  ogłoszony  kolejny  nabór  wniosków  na  dotacje  do  instalacji
fotowoltaicznych. 

Starosta J. Bałos  odpowiadając na pytanie radnego poinformował, iż na chwile obecną nie będą
pobierane  dodatkowe  wnioski,  ponieważ  jest  bardzo  obszerna  lista  osób  rezerwowych,  które
w pierwszej turze złożyły te wnioski. 

Radny  A.  Kruźlak w  odniesieniu  do  sprawozdania  zapytał  jaki  będzie  zakres  działań
termomodernizacyjnych  budynku  Liceum  Ogólnokształcącego  im.  Marii  Skłodowskiej-Curie
w Suchej Beskidzkiej. Ponadto zapytał jaki będzie koszt wspomnianej przez Starostę naprawy drogi
w Zawoi. 

Wicestarosta  Z.  Hutniczak poinformował,  iż  termomodernizacja  czyli  m.in.  wymiana  okien
dotyczy działań w nowym budynku jednostki,  który jest  własnością Starostwa Powiatowego od
niedawna. 

Starosta J. Bałos w odniesieniu do drugiego pytania Radnego A. Kruźlaka poinformował, iż prace
na  drodze  w  miejscowości  Zawoja  dotyczy  mostu  Podpolice,  a  koszt  robót  sięgnie  około
2 milionów złotych. Dokładna kwota zostanie podana po wszystkich wyliczeniach po przetargu. 

Więcej pytań radni nie zadawali.

Ad 6

Informacja o pracy Stałych Komisji Rady Powiatu Suskiego - przedstawienie wniosków.

W powyższym punkcie głos zabrał:

Radny P. Talaga (Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych);
Radny S. Kudzia (Przewodniczący Komisji Drogownictwa, Porządku Publicznego i Transportu);
Radny A. Szramowiat (Przewodniczący Komisji Finansów, Administracji i Planowania);
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Radny M. Drobny (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej).

Radni pytań nie zadawali.

(Wnioski z prac Komisji oraz protokoły znajdują się w dokumentach Biura Rady)

Ad 7

Interpelacje i zapytania Radnych.

Radna G. Korbel odczytała treść interpelacji w imieniu mieszkańców miejscowości Łętownia. 

Więcej interpelacji radni nie zgłaszali.

(Treść  powyższych  interpelacji  znajduje  się  w  dokumentach  Biura  Rady  oraz  w  Biuletynie
Informacji Publicznej Starostwa - na stornie internetowej, wejście poprzez zakładkę BIP – Rada
Powiatu – Interpelacje Radnych.)

Wiceprzewodnicząca Rady Cz. Madoń     ogłosiła 10 minut przerwy w obradach.

Wznowienie obrad. 

Część Uchwałodawcza

Ad 8

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Powiatu Suskiego na 2020 rok.

Skarbnik Powiatu Pani D. Żywczak poinformowała, iż zmiany w Budżecie Powiatu Suskiego na
2020 rok spowodowane są m.in.:

• otrzymaniem dodatkowych środków z PFRON na pokrycie części wydatków w związku z
uruchomieniem dodatkowego wsparcia dla osób niepełnosprawnych na skutek COVID-19;

• otrzymaniem dodatkowych środków z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej dla powiatu
suskiego;

• zwiększeniem dochodów własnych Domu Pomocy Społecznej w Makowie Podhalańskim
oraz Zespole Szkół im. H. Kołłątaja w Jordanowie;

• przeniesieniami w dochodach i wydatkach zgodnie z wnioskami kierowników;
• otrzymaniem dodatkowych środków z Funduszu Pracy na finansowanie kosztów obsługi

zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-19;
• uruchomieniem dodatkowych środków z Funduszu Inwestycji Lokalnych na wkład własny

do inwestycji przebudowy drogi powiatowej nr 1688K Maków Podhalański – Żarnówka –
Wieprzec - Kojszówka;

• otrzymaniem dodatkowych środków na realizację projektu „Babia Góra – 4 pory roku” -
Programu Współpracy Transgranicznej INTERREG VA Polska – Słowacja 2014-2020. 

Radni pytań nie zadawali. 
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Wiceprzewodnicząca  Rady odczytała  projekt uchwały  w  sprawie  zmian  w  Budżecie  Powiatu
Suskiego na 2020 rok i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 18 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie (wszyscy „za”), podjęła uchwałę w sprawie zmian w Budżecie Powiatu
Suskiego na 2020 rok  , której nadano numer   0007/XXII/177/2020.

Ad 9

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Suskiego.

Skarbnik  Powiatu  Pani  D.  Żywczak poinformowała,  iż  zmiany  w  Wieloletnie  Prognozie
Finansowej Powiatu Suskiego spowodowane są m.in.:

• wprowadzeniem środków na scalenie gruntów obszaru wsi Wysoka i Łętownia;
• otrzymaniem dodatkowych środków na realizację projektu „Babia Góra – 4 pory roku” -

Programu Współpracy Transgranicznej INTERREG VA Polska – Słowacja 2014-2020. 

Radni pytań nie zadawali. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Powiatu Suskiego i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada  Powiatu  jednogłośnie  (wszyscy  „za”),  podjęła  uchwałę    w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Powiatu Suskiego  , której nadano numer   0007/XXII/178/2020.

Ad 10

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów
całodobowych aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu suskiego na rok 2021. 

W wyniku braku pytań radnych Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie
ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów całodobowych aptek ogólnodostępnych
na terenie powiatu suskiego na rok 2021 i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0
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Rada Powiatu jednogłośnie (wszyscy „za”), podjęła uchwałę   w sprawie ustalenia rozkładu godzin
pracy  i  harmonogramu  dyżurów  całodobowych  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu
suskiego na rok 2021  , której nadano numer   0007/XXII/179/2020.

Ad 11

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i przechowywanie na
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji

usunięcia pojazdu.

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani S. Lipka przedstawiła projekt uchwały na
podstawie uzasadnienia projektu uchwały dostarczonego radnym. 

Radny J. Woźny poprosił o dokładnie wyjaśnienie zapisu w uzasadnieniu „W roku 2020 była to
kwota 2050,05 zł bez uwzględnienia w tej kalkulacji kosztów, jakie powiat poniesie za nieodebranie
w terminie 3 miesięcy pojazdów z parkingu strzeżonego.” 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Pani S. Lipka wyjaśniła, iż sprawa dotycząca
trzech  samochodów  pozostawionych  na  parkingu  strzeżonym  została  skierowana  do  sądu  i
starostwo oczekuje zwrotu kosztów. 

Więcej pytań radni nie zadawali. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie wysokości opłat za usuwanie
pojazdu z drogi i przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada  Powiatu  jednogłośnie  (wszyscy  „za”),  podjęła  uchwałę    w  sprawie  wysokości  opłat  za
usuwanie pojazdu z drogi i przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w
przypadku  odstąpienia  od  wykonania  dyspozycji  usunięcia  pojazdu  ,  której  nadano  numer
0007/XXII/180/2020.

Ad 12

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
Suskiego na 2021 rok.

W wyniku braku pytań radnych Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia  planu pracy i  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu  Suskiego  na  2021 rok
i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0
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Rada Powiatu jednogłośnie (wszyscy „za”), podjęła uchwałę   w sprawie zatwierdzenia planu pracy
i  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Suskiego  na  2021  rok  ,  której  nadano  numer
0007/XXII/181/2020.

Ad 13

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Suskiego na 2021 rok. 

W wyniku braku pytań radnych Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu Suskiego na 2021 rok i poddała go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym oddano głosów:
Za: 19 Radnych
Przeciw: 0
Wstrzymujących się: 0

Rada Powiatu jednogłośnie (wszyscy „za”), podjęła uchwałę   w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Rady Powiatu Suskiego na 2021 rok  , której nadano numer   0007/XXII/182/2020.

Ad 14

Wolne wnioski

Radny  T.  Spannbauer zwrócił  uwagę  na  fakt,  iż  zasadnym  będzie  poprosić  Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Suchej Beskidzkiej na kolejną sesje w celu przygotowania informacji
na temat rozdysponowania uzyskanych środków z tarczy antykryzysowej dla mieszkańców powiatu
suskiego. 

Radny J. Woźny zwrócił uwagę na fakt, iż w obecnych czasach sporadycznie ktoś przemieszcza
się  liniami  kolejowymi,  zapytał  zatem czy jest  sens,  aby niepotrzebnie  wydawać  pieniądze  na
komunikacje kolejową, i czy nie warto by było zwrócić się z zapytaniem o opinię kolejarzy na ten
temat.  

Radna  R.  Babicz wygłosiła  swoją  opinię  na  temat  dotacji  DPS  Łętownia  oraz  szczepionek
przeciwko COVID-19. 
Radna poprosiła również o wsparcie finansowe i zanotowanie tej kwoty w planie Budżetu Powiatu
Suskiego na 2021 rok, dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Suchej Beskidzkiej na zakup nowego stołu
operacyjnego.

Starosta J. Bałos  poinformował Radną R. Babicz, iż odbędzie się spotkanie radnych, w sprawie
planowanego Budżetu Powiatu Suskiego na 2021 rok, gdzie będzie można poddać różne propozycje
dotacji finansowych.

Radny S. Pudo zapytał, kiedy zaplanowany jest wybór nowego Przewodniczącego Rady Powiatu
Suskiego oraz czy został już wyłoniony kandydat. Radny zaproponował, aby na sesje kiedy będzie
wprowadzony taki punkt przygotować informację dotyczącą procedury głosowania. 

Więcej wniosków radni nie zgłaszali.
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Ad 15

Zakończenie Sesji.

W wyniku wyczerpania porządku obrad  Wiceprzewodnicząca Rady o godzinie 12:20 dziękując
za przybycie uczestnikom złożyła życzenia noworoczne i zamknęła XXIV Sesję VI Kadencji Rady
Powiatu Suskiego w dniu 30 grudnia 2020 roku.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował:            Wiceprzewodnicząca Rady:

Małgorzata Miś Czesława Madoń
Karolina Sabała
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